

# PSYCHOLOGICKÉ ŠTÚDIE

I

VYDAVATELSTVO SLOVENSKEJ AKADÉMIE VIED

BRATISLAVA 1956

SLOVENSKA AKADEMIJA ZNANOSTI

7

Psychologické  
štúdie

## OBSAH

M. Bažány, A. Uherík, Vplyv intenzity podmieneného a nepodmieneného podnetu na priebeh jednoduchéj a podmienenej reakcie. I. Kožno-galvanický reflex	7
M. Bažány, M. Stríženec, Vplyv intenzity podmieneného a nepodmieneného podnetu na priebeh jednoduchéj a podmienenej reakcie. II. Žmurkací reflex	25
O. Mészárošová, Vplyv jasľového a domáceho prostredia na neuropsychický vývoj detí	41
T. Pardél, Delikvencia nedospelých a mladistvých na Slovensku v rokoch 1938—1948	63
A. Jurovský, Ohlas Gallovej frenológie na Slovensku začiatkom 19. storočia	91

## РЕЗЮМЕ

M. Бажа́ны, А. Угерик, Влияние интенсивности условного и безусловного раздражителя на простую и условную реакцию. I. Кожно-гальванический рефлекс	23
M. Бажа́ны, М. Стри́женец, Влияние интенсивности условного и безусловного раздражителя на простую и условную реакцию. II. Мигающий рефлекс	38
O. Месарошова, Влияние яслей и домашней среды на невропсихическое развитие детей	62
T. Пардел, Преступность несовершеннолетних и малолетних в Словакии с 1938 года по 1948 год	90
A. Юровски, Отклики френологии Галла в Словакии в 19 столетии	111

## CONTENTS

M. Bažány, A. Uherík, The Influence of Intensity of Conditioned and Unconditioned Stimuli on Simple and Conditioned Reaction I. Galvanic Skin Reflex	23
M. Bažány, M. Stríženec, The Influence of Intensity of Conditioned and Unconditioned Stimuli on Simple and Conditioned Reaction. II. Eyelid reflex	39
O. Mészárošová, The Influence of Institutional and Home Surroundings upon the Neuro-psychological Development of Children	62
T. Pardél, Juvenile and Adolescent Delinquency in Slovakia during 1938—1948	90
A. Jurovský, The Influence of Gall's Phrenology in Slovakia in the 19th Century	111